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LL’’EEMMDD  eessttaarràà  eenn  mmaarrxxaa  aa  ll’’eessttiiuu  

  
Després de l’aprovació de la Generalitat, el 

Departament de Governació ha iniciat els tràmits 
necessaris per certificar el resultat electoral de Bellaterra a 
les passades eleccions municipals de Cerdanyola.  

 
EEll  PPllee  ddee  BBeellllaatteerrrraa  eess  ffoorrmmaarràà  eenn  

ffuunncciióó  ddeellss  rreessuullttaattss  eelleeccttoorraallss  
eexxcclluussiiuuss  ddee  BBeellllaatteerrrraa  aa  lleess  

eelleecccciioonnss  mmuunniicciippaallss  ddee  CCeerrddaannyyoollaa  
 

Aquests resultats es comunicaran a les formacions polítiques implicades ( Gent per 
Bellaterra, CiU i ICV ) per tal que concretin els noms de les persones que els 
representaran al futur Ple de Bellaterra. Posteriorment publicarà els noms al BOE i 
finalment el Conseller de Governació convocarà el primer Ple de Bellaterra. Tot aquest 
procés portarà l’EMD a iniciar les seves activitats a principis d’estiu. 
 
 
 
 

AApprroovvaatt  eell  pprreessssuuppoosstt  ccoorrrreessppoonneenntt  
  aa  ll’’EEMMDD  ddee  BBeellllaatteerrrraa  ppeerr  22001100    

  

 
El dijous dia 11 de febrer, es van aprovar els 

pressupostos municipals per l’any 2010 amb l’inclusió 
d’una partida exclusiva per l’EMD de Bellaterra 
donant compliment al conveni econòmic de l’EMD. 
Aquest fet és important pel nostre poble en marcar l’inici 
d’unes relacions respectuoses entre l’Ajuntament i 
l’EMD. Malgrat això, el pressupost assignat segons 
conveni és molt limitat i dificulta la gestió per iniciar el 
desplegament de les competències que  ens seran 
traspassades, (Espais públics, Cultura i esports i Trànsit). 

 
El procés negociador ha estat difícil degut a la 

intenció inicial d’ICV de reduir aquesta partida. L’import 
fixat és de tant sols 365.480 € corresponents a la posta en 
marxa de l’EMD i als mesos d’abril a desembre de 2010. 



UUnn  PPllaa  EE  ppeerr  rreehhaabbiilliittaarr  eell  CCeennttrree  CCíívviicc..  
  
  

AAllttrreess  pprrooppoosstteess  vvaann  sseerr  
ddeessccaarrttaaddeess  ppeerr  ll’’aajjuunnttaammeenntt..  

 
 

El nou govern de l’ajuntament va estar d’acord 
a incloure un projecte per Bellaterra dins de la llista 
d’actuacions del Pla E. Tot plegat es va negociar 
vertiginosament degut a la pràctica coincidència entre la 
entrada del nou govern i la immediata aprovació 
d’aquests plans el mes següent.  

 
Els projectes proposats eren la execució d’un pla 

de xoc de voreres, la recuperació del Parc de la 
Bonaigua i la rehabilitació del Centre Cívic. 
L’ajuntament va triar aquest últim per ser l’únic projecte 
que no necessitava de permisos o aprovacions d’altres 
administracions. 

 
L’EMD serà responsable d’aquesta instal·lació 

municipal quan es faci efectiu el traspàs de 
competències. És per això que s’ha demanat a 
l’Ajuntament que prioritzi la reducció dels costos de 
manteniment i consum energètic del edifici, actualment 
molt elevats. 

 
LLeess  oobbrreess  ppooddrriieenn  iinniicciiaarr--ssee  eell  pprrooppeerr  mmeess  dd’’aabbrriill..  

 
Aquest Pla E contempla bàsicament reparacions d’instal·lacions i estructura i 

l’adequació per allotjar temporalment l’EMD. El Centre Cívic ha estat un edifici mal 
acabat i abandonat durant 7 anys que actualment te tres importants avaries. En primer 
lloc tres filtracions d’aigua situades a les zones del magatzem de la planta baixa, al sostre 
de la zona de l’ascensor, i als banys de la segona planta, en segon lloc unes portes 
exteriors de lames de fusta que no es poden obrir per avaria del sistema pneumàtic 
d’obertura i finalment un aparell de climatització avariat, sorollós i molest pels veïns.    

 
 
 
 
 
 
 

 
iinn oo@@ggppbbeellllaattee aa..oo ggff rrrr rr   

T. 650 77 00 47 


